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Onderwerp: Discussie middenbestuur (IPO) 
 
 
 
Geachte voorzitter en leden, 
 
In aansluiting op de brief van het Presidium van 8 november jl. ter begeleiding van de 
IPO-discussienotitie over het profiel van de provincies (agendapunt 15 van uw 
vergadering van woensdag a.s.), geef ik u bijgaand enige nadere informatie. 
In bovengenoemde brief van het Presidium werd al gerefereerd aan een afspraak in 
het DB van het SNN, dat niet door het SNN een reactie zal worden voorbereid, maar 
wel zoveel mogelijk afstemming zal plaatsvinden tussen de drie noordelijke provincies 
bij het formuleren van hun reactie. 
Inmiddels is op 21 november jl. op ambtelijk niveau een concept van een dergelijke 
afgestemde reactie besproken. De planning is, om een aangepaste versie op  
6 december a.s. in de drie afzonderlijke colleges van GS te bespreken en zo mogelijk 
vast te stellen als basis voor de inbreng van de noordelijke provincies in de richting 
van het IPO. Deze notitie is dus helaas te laat gereed om nog in de vergadering van 
de commissie BFE van 30 november a.s. mee te nemen.  In Fryslân zullen PS de 
notitie nog wel kunnen bespreken voorafgaand aan de ALV van het IPO, omdat zij op 
14 december a.s. vergaderen. In Groningen zal het er om spannen of de notitie nog 
tijdig gereed is voor de betreffende commissievergadering in de eerste week van 
december. 
Met de Drentse leden van de ALV van het IPO is inmiddels afgesproken, dat zij in de 
voorbereiding op de ALV nog kennis kunnen nemen van deze notitie, zodat zij 
tenminste op de hoogte zijn van de inhoud tijdens de eerste discussie in de ALV van 
15 december a.s. over dit onderwerp. Dit laat uiteraard onverlet, dat u in uw 
commissie a.s. woensdag vrijuit uw boodschap kunt meegeven aan de leden van de 
ALV met betrekking tot de discussie over het middenbestuur. 
Indien uw commissie dit wenst is er nog voldoende gelegenheid om in een volgende 
ronde met het college van GS over de reactie van de drie noordelijke provincies van 
gedachten te wisselen, aangezien een definitieve reactie van de provincies (via het 
IPO) richting de minister van BZK eerst in maart 2006 is voorzien.  
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Hoogachtend, 
 
 
 
Inge M. Rozema, statengriffier 


